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علاقه پنج تیم بزرگ اروپایی
برای جذب »دی یونگ«

پدر هافبــک هلندی تیم 
فوتبــال بارســلونا از تماس 
پنــج تیــم بــزرگ اروپایی 
بــرای جذب پســرش خبر 
داد. به نقل از مارکا، »فرنکی 
حاضر  حــال  در  دی یونگ« 
فصل خوبی را با بارسا سپری 
نمی کند، اما ارزش او نیز در 
بازار اروپا کاهش پیدا نکــرده و تیم های بزرگ اروپایی نیم نگاهی به وضعیت 
او دارند تا در فرصت مناسب این بازیکن جوان و آینده دار را جذب کنند. پدر 
»دی یونــگ« در این خصوص مصاحبه کرده و از علاقه پنج تیم بزرگ فوتبال 
اروپا به پســرش خبر داده است. او در این خصوص گفت: می دانم که بارسلونا 
به پول نیاز دارد و یک پیشنهاد عالی برای فرنکی می تواند به آن ها کمک کند 
اما فکر نمی کنم به این زودی ها این اتفاق رخ دهد، اگر چه پنج باشــگاه برتر 
اروپایی برای جذب پســرم تماس گرفته اند. وی در مورد زندگی کردن فرنکی 
دی یونــگ در بارســلونا بیان کرد: او اوقات خوبی را در بارســلونا می گذراند. 
زندگی در آنجا عالی اســت. من اغلب آنجا هستم. بعضی وقت ها می نشینم تا 
یک بازی را در ورزشــگاه تماشا کنم و سپس صدها نفر را می بینم که پیراهن 

فرنکی را پوشیده اند. کاتالان ها دیوانه او هستند.

مقصر فاجعه قرعه کشی لیگ قهرمانان اروپا
چه کسی بود؟

تصویر فردی که در قرعه 
کشی یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا گوی ها را بین 
ســبدها جا به جــا می کند 
در ســاعات اخیر به شــدت 
مــورد توجه قــرار گرفته و 
وایرال شده است. به گزارش 
فوتبالی، این فرد در مراســم 
های یوفا در ســالهای اخیر حضور پرشــماری داشته اســت. معمولا در کنار 
جورجیو مارکتی، دبیرکل یوفا و یک فوتبالیست سابق که قرعه کشی را انجام 
می دهد، فردی حضور دارد که به برگزاری قرعه کشــی کمک می کند. اما او 
چه کسی است؟ نامش چیست؟ سمتش چیست؟ خیلی ها پس از اتفاقات روز 

گذشته در نیون منتظر پاسخ این پرسش هستند.
نام این فرد مایکل هسلشــورت رئیس کمیته مســابقات یوفا است.او 21 
ســال اســت که در یوفا کار می کند که بین سالهای 2009 تا 2013 همین 
سمت را داشــت و در حال حاضر دوباره این سمت را در اختیار گرفته است. 
وی مدرک لیسانس خود را در دانشگاه کاستانزا در دانشکده تربیت بدنی کلن 
آلمان گرفته اســت.  مایکل درباره قرعه کشی می گوید:« آماده سازی مراسم 
از یک هفته قبلش انجام می شــود. در شــب قبلش دوباره همه چیز را تست 
می کنیم تا مطمئن شویم. صبح دوباره قرعه کشی تستی انجام می دهیم که 
خیلی مهم اســت. حدود یک ساعت فرصت داریم تا مشکلات را پیدا کنیم و 
آن را رفع کنیم.« البته اشــتباهی که به گفته یوفا اشتباه نرم افزاری بوده به 
شدت کار دســت یوفا داد. در حقیقت نرم افزار هر بار روی مانیتور به مایکل 
نشــان می داد که کدام تیم ها را باید در ســبد قرار بدهد اما به نظر می رسد 
که نرم افزار اشــتباه کرده و نام منچستریونایتد را در میان حریفان احتمالی 
اتلتیکو قرار نداده اســت. به هر صورت اشتباه مایکل هسلشورت باعث شد تا 
او به یکی از شــخصیت های مشهور یکی از عجیب ترین لحظات تاریخ قرعه 

کشی چمپیونزلیگ تبدیل شود.

تغییر لوگوی فدراسیون جهانی بوکس
نــام  بوکــس  جهانــی  فدراســیون 
اختصاری و لوگوی خود را رســماً تغییر 
داد.  به گزارش ایسنا، فدراسیون جهانی 
بوکس که طی روزهای گذشته جلسه ای 
را در راســتای ایجاد اصلاحــات برگزار 
کرده بود، تصمیم گرفت به طور رســمی 
 AIBA نام اختصاری و لوگوی خود را از
)آسیا( به IBA )تیبا( تغییر دهد. به این 
ترتیب از این پس قرار اســت فدراسیون 
جهانــی بوکس، با لوگو و نــام اختصاری IBA فعالیت خــود را ادامه دهد. 
این تغییر توســط 10۷ کشور عضو فدراسیون جهانی تایید شده است. »عمر 
کرملف« رئیس IBA نیز گفت: ما هفتاد و پنجمین ســالگرد فعالیت خود را 
جشــن گرفته ایم و من بسیار مفتخرم که این تغییر اساسی در IBA رخ داد. 
ما امیدواریم با اصلاحات صورت گرفته فدراســیون جهانی روزهای پر فروغی 

را سپری کند.

هادی رضایی نایب رئیس کنفدراسیون 
والیبال نشسته آسیا شد 

کنفدراســیون  انتخابات 
والیبال نشسته آسیا با معرفی 
هادی رضایی به عنوان نایب 
کنفدراســیون  ایــن  رئیس 
همراه بود. بــه نقل از روابط 
ورزش  فدراســیون  عمومی 
معلولین،  و  جانبــازان  های 
کنفدراسیون  سالیانه  مجمع 
والیبال نشســته آسیا و اقیانوســیه روز سه شنبه بیست و ســوم آذر ماه به 
صورت وبینار برگزار شــد و مسعود حمیدی دبیر فدراسیون به عنوان نماینده 
کشــورمان در این مجمع حضور داشــت. در ابتدا مجمع ابتدا رئیس، هادی 
رضایی دبیرکل و مدیر مســابقات گزارش ســالیانه را ارائه کردند و سپس با 
حضور رئیس سازمان جهانی والیبال نشســته انتخابات کنفدراسیون منطقه 
آســیا و اقیانوســیه برگزار شد. در این مراســم، هادی رضایی به عنوان نایب 
رئیــس، ابراهیم فیروزی به عنوان رئیس کمیتــه داوران و علیرضا معمری به 

عنوان رئیس کمیته مربیان کنفدراسیون آسیا و اقیانوسیه انتخاب شدند.

اعزام تیم ملی بوکس به ارمنستان  
تیــم ملی بوکــس ایران 
بــرای حضور در مســابقات 
راهی  امروز  صبح  چندجانبه 

ارمنستان شد.
بــه گــزارش خبرگزاری 
صدا و سیما، رقابت های بین 
المللــی و چند جانبه بوکس 
ارمنســتان از امــروز آغــاز 

می شود و به مدت پنج روز ادامه دارد. 
در این مسابقات تیم های ایران، ارمنســتان، روسیه، گرجستان و اوکراین 
حضور دارند که طبق اســتاندارد جهانی مبارزات در 13 وزن برگزار می شود و 

تیم ایران در 10 وزن نماینده دارد.
هدایت تیم ملی بوکس برعهده علیرضا اســتکی اســت و همایون امیری، 

شهرام فاتح و غلامرضا کریمی مربیان تیم ملی در این مسابقات هستند.
ترکیب تیم ملی بوکس ایران:

وزن ۵1 کیلوگرم: مهدی پرویزی
وزن ۵۷ کیلوگرم: سجاد محمدپور
وزن ۶3 کیلوگرم: سجاد عبادی پور

وزن ۶۷ کیلوگرم: باقر فرجی
وزن ۷1 کیلوگرم: فرهاد مرادی
وزن ۷۵ کیلوگرم: مهدی سرباز

وزن ۸0 کیلوگرم: میثم قشلاقی
وزن ۸۷ کیلوگرم: علی جمالی

وزن 91 کیلوگرم: طوفان شریفی
وزن به اضافه 91 کیلوگرم: ایمان رمضان پور

اخبار کوتاه

هواداران پرســپولیس با تجمع مقابل ســاختمان وزارت 
ورزش خواهان رســیدگی به وضعیت مدیریتی این باشــگاه 
شــدند. به گزارش گروه ورزشی مردم ســالاری ، تعدادی از 
هوادارن تیم فوتبال پرسپولیس صبح  دیروز با تجمع مقابل 
ساختمان وزارت ورزش خواهان رسیدگی به وضعیت مدیریت 
این باشــگاه شدند. هواداران پرسپولیس در این تجمع ضمن 
اینکه خواستار مشخص شدن هرچه زودتر وضعیت مدیرعامل 
باشگاه شده و اعلام کردند رویه و شرایط موجود نشان می دهد 
که تلاش هایی برای قهرمان شــدن رقیب سنتی)استقلال( 
انجام می شود. مجید صدری سرپرست مدیرعاملی پرسپولیس 
نیــز برای دقایقی در این تجمع حاضر شــد و به گفت و گو با 
هواداران پرداخت. سرپرست باشگاه پرسپولیس در شرایطی 
در بین هــواداران این تیم حضور پیدا کرد که آنها علیه وی 

شعار داده و خواستار جدایی اش از این باشگاه شدند. 
بــه همین منظــور علی کریمی اســطوره تیــم فوتبال 
پرسپولیس با انتشار پستی در اینســتاگرام از وزیر ورزش و 
جوانان خواســت تا برای این تیم مدیری دلسوز و اقتصادی 
انتخاب شود. »علی کریمی« دیروز با انتشار پستی در صفحه 
اینســتاگرام خود، خطاب به »ســید حمید سجادی« وزیر 

ورزش و جوانان نوشت: 
همیشه انتظار داشتیم که وزیر ورزش و جوانان از جنس 
و بدنه ورزش باشــد و مشکلات ورزشــکاران را لمس کرده 
باشــد. وقتی آقای ســجادی به عنوان وزیر ورزش و جوانان 
انتخاب شدند امیدوار شدیم که اتفاقاتی که در دوران برخی 
وزاری قبلی رخ می داد، تکرار نشــود و تصمیمات اصولی تر و 
ورزشی  در همه رشته ها گرفته شود. در دوران گذشته شاید 
برخی از وزرا ورزشی نبودند و تصمیمات شان به دلیل ورزشی  

نبودن شان توجیه داشت اما از آقای سجادی که قهرمان آسیا 
بوده توقعات و انتظارات بالا بوده و این انتظارات به حق است.

استقلال نسبت به فصل گذشته مشکلات مدیریتی ندارد 
که این اتفاق خوبی اســت و انتظار می رودبرای رفع هر گونه 
شــک و شبهه ای، همین شــرایط برای پرسپولیس نیز رقم 
بخورد و مشــکل مدیریتی این باشگاه نیز حل شده و فردی 

انتخاب شود که بتواند با تصمیمات اصولی و فوتبالی باری از 
روی دوش پرسپولیس بردارد. از وزیر ورزش انتظار می رود که 
هیات مدیره ای انتخاب کند که هم پرسپولیسی دلسوز و هم 
اقتصادی باشــند. متاسفانه در برخی موارد در گذشته هیات 
مدیره ای انتخاب می شــد که خیلی کمک نمی کرد و همین 
موضوع مشــکلات بزرگی را برای تیم به وجود می آورد. حالا 

که یک فرد ورزشــی به عنوان وزیر ورزش و جوانان انتخاب 
شــده، این انتظار می رود که با انتخابی درست، پرسپولیس 
شرایط خوبی داشته باشد. حق هواداران میلیونی پرسپولیس 
این نیســت که هر روز با مشکلات عدیده ای مواجه باشند و 
به همین دلیل انتظار آن ها برای سر و سامان گرفتن شرایط 
تیم شان به حق و بجا است. انتخاب هیات مدیره مناسب و به 
دنبال آن یک مدیرعامل کاربلد می تواند، مشکلات پرسپولیس 

را به حداقل برساند.
بیژن ذوالفقارنسب:

توقع هواداران پرسپولیس به جا است
مشــاور وزیــر ورزش و جوانــان گفت: توقع هــواداران 
پرسپولیس به جا است. روند انتخاب مدیرعامل پرسپولیس 

به این خاطر طولانی شد تا بهترین انتخاب صورت بگیرد.
»بیژن ذوالفقارنسب« روز سه شنبه در گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا، در مورد اعتراض هواداران پرسپولیس مبنی بر انتخاب 
نشدن مدیرعامل این باشگاه اظهار داشت: این طبیعی است 
که هواداران نگران تیمشان باشند و توقع آنها هم به جا است 
اما مســوولان وزارت هم در تلاش هستند تا بهترین انتخاب 
در این زمینه صورت بگیــرد. وی افزود: تا آخرین لحظه که 
من اطلاع دارم در حال بررسی گزینه های نهایی بودند و فکر 
می کنم هر لحظه امکان دارد که مدیران جدید باشگاه انتخاب 
شوند. مشــاور وزیر ورزش و جوانان در مورد دلیل اینکه این 
انتخــاب چرا به ایــن مقدار طولانی شــده، گفت: خب باید 
هیات مدیره و مدیرانی انتخاب می شــدند که بتوانند باشگاه 
پرسپولیس را به خوبی در طول فصل اداره کنند.ذوالفقارنسب 
تاکید کرد: شاید این روند طولانی شده باشد اما این طولانی 

شدن به این خاطر است که بهترین انتخاب صورت بگیرد.

یحیی گل محمدی برای بازگشــت بــه جمع تیمهای 
مدعی، چاره ای جز تکرار پیروزی مقابل همکار قدیمی اش 

ندارد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، این پنجمین 
باری اســت که مجتبی حســینی مقابل پرسپولیس قرار 
می گیرد و در چهار تقابل گذشته اش با این تیم، آمار خوبی 

داشته است.
حسینی به عنوان سرمربی ذوب آهن)این آمار مربوط به 
فصل قبل نیست( یک برد و یک مساوی مقابل پرسپولیس 
داشــته و فصل گذشــته و در دور رفت به عنوان سرمربی 
نفت مسجدسلیمان توانست پرسپولیس یحیی  گل محمدی 
را متوقف کند منتهی در دور برگشت و در بازی ذوب آهن 
و پرسپولیس، یحیی در دومین تقابل با همکار قدیمی اش 

پیروز شد تا اولین بردش جلوی حسینی را کسب کند.
این دو همــکار قدیمی – که در نســاجی، صبای قم، 
پرسپولیس، ذوب آهن و تراکتور کنار یکدیگر بودند – در 
حالی برای ســومین بار مقابل یکدیگر قرار خواهند گرفت 
که ســه امتیاز بازی فردا، برای هــر دو نفر اهمیت زیادی 

دارد.
یحیــی بعــد از توقف مقابل هــوادار، نیاز بــه برد در 
بــازی فردا دارد تا فاصله اش با صــدر جدول را کم کند و 
مجتبی حســینی که در هر دو بازی قبلی اش در ورزشگاه 
دســتگردی مقابل تیمهای مدعی شکست خورده، دوست 
ندارد از کســی شکست بخورد که او را استادش می داند و 
پیش از این گفته بود که به دســتیاری یحیی گل محمدی 

افتخار می کند.

عزیزی خادم نشان داده برای حضور رفقا و حامیان خود 
در فدراسیون فوتبال حد و حدودها را هم پشت سر می گذارد 

و هیچ توجهی به قانون و اساسنامه این فدراسیون ندارد. 
به گزارش ایســنا، فدراســیون فوتبال برخلاف آن چه 
عزیزی خادم ادعا می کند که این روزا ســربلند و رو به جلو 
است، در مسیری بی قانونی قدم بر می دارد. به نظر می رسد 
با گذشــت بیش از 10 ماه از انتخابات فدراســیون فوتبال، 
عزیزی خادم قصدی برای پایان دادن به بی قانونی هایش در 
این سازمان ندارد و هر روز چرخه ی بی قانونی او و دوستان 

در فدراسیون فوتبال بیشتر و بیشتر می شود.
ماجرا از این قرار است که در انتخابات دهم اسفند 1399، 
عزیزی خادم فقط یک نامزد پیشــنهادی )شهره موسوی( 
برای تصدی نایب رییس ســوم داشــت اما به علت انصراف 
قنبرزاده از سمت نایب رییس اول و ممنوعیت حضور حیدر 
بهاروند در انتخابات به عنوان نایب رییس دوم پیشنهادی، 
در نهایت فدراســیون جدید با 9 عضــو از 11 عضو ممکن 

تشکیل شد.
با توجه به این موضوع و مطابق بند ۴ ماده 2۶ اساسنامه، 
رییس فدراسیون باید نامزدهای پیشنهادی خود را حداکثر 
ظرف مدت سه ماه از تاریخ خاتمه مجمع انتخاباتی، جهت 
انتخاب به مجمع عمومی یا فوق العاده بعدی معرفی می کرد.
همانطور که اشاره شــد، اعضای قانونی و معتبر کنونی 
هیات رییسه فدراســیون فوتبال 9 نفر هستند و دو سمت 
هیات رییســه خالی و متاســفانه بصورت کاملا  غیرقانونی 
توسط رییس فدراسیون از دو سرپرست استفاده شده است 
که مطابق بند ۴ ماده 2۶ اساســنانه رییس فدراسیون باید 
نامزدهای خود را حداکثر ظرف مدت سه ماه از تاریخ خاتمه 
مجمع عمومی جهت انتخاب به مجمع عمومی معرفی نماید 
و متعاقبا هیات رییسه باید یک مجمع عمومی انتخاباتی فوق 

العاده برگزار کند.
بنابراین همانطور که در این ماده به صراحت بیان شده، 
شــخص رییس فدراســیون باید ظرف ماکزیمم سه ماه ) 
یعنی از فردای روز مجمع عمومی انتخاباتی، 11 اســفند تا 
10 خرداد( گزینه های مورد نظر خود را برای این پســت به 
مجمع عمومی معرفی کند و به سرعت یک مجمع فوق العاده 
انتخاباتی برای انتخاب این افراد برگزار کند، اتفاقی که پس 
از بیش از 10 ماه هنوز رخ نداده است و متاسفانه این یعنی، 

دهن کجی مطلق به قانون. 
متاسفانه رییس جوان و بنظر کم تجربه فدراسیون در یک 
تخلف محرز انتخاباتی، حمیدرضا مهرعلی )که تنها توانسته 
بود دو رای از مجمع انتخابات بعنوان کاندیدای کارشــناس 
هیات رییســه بگیرد( به عنوان سرپرست  نایب اول رییس 
فدراسیون و حیدر بهاروند )که صلاحیت او توسط نهادهای 
ذی صلاح و کمیته بررســی صلاحیت انتخابات تایید نشده 
بود( به عنوان سرپرســت نایب رییس دوم و رییس سازمان 
لیگ انتخاب کرده اســت. این دو نفر که یکی از دوســتان 
و رفقــای قدیمی و دیگری اصلی تریــن حامی اصلی او در 
انتخابــات بودند، تا به حال به لطف بی توجهی عزیزی خادم 

به اساسنامه، در سمت های خود باقی مانده اند!
این اتفاق در حالی اســت که چیزی به عنوان سرپرست 
نواب در اساسنامه پیش بینی نشده است و افراد تعیین شده 
کاملا غیر قانونی هستند. فدراسیون در توجیه این انتخاب 

به بند ۷ ماده 33 اشاره می کند که محلی از اعراب ندارد.
بند ۷ ماده 33 می گوید: در صورتی که یکی از پســت ها 
یا تا ۵0 درصد پست های هیات رییسه بلاتصدی شود هیات 
رییســه، شخص یا اشــخاص دیگری را برای تصدی پست 
مذکور تا هنگام برگــزاری مجمع عمومی بعدی، جایگزین 
می نماید، تا در مجمع عمومی بعدی شــخص یا اشخاصی 

بعنوان جایگزین برای مدت باقیمانده انتخاب شوند.
همانطور که در ماده مذکور اشاره شده، این ماده مرتبط 
با پســت های هیات رییسه بلاتصدی است که بلافاصله این 
کلمه بلاتصدی در بند ۸ ماده 33 تعریف شــده است. بند 
۸ ماده 33 می گوید: پســت عضو هیات رییســه در صورت 
اســتعفا، عزل، فوت، ناتوانی دایمی و یــا غیبت بیش از ۴ 
جلسه متوالی عادی درجلسه هیات رییسه، بلاتصدی تلقی 

می شود.
همانطــور که در بند ۸ ماده 33 ذکر شــده، تنها موارد 
استعفا، عزل، فوت، ناتوانی دایمی و یا غیبت بیش از ۴ جلسه 
متوالی عادی درجلسه هیات رییسه را می توان بعنوان پست 

بلاتصدی در نظر گرفت.
در این بند هیچ صحبتی از این نشده که اگر پست هیات 
رییسه به واسطه اینکه نامزدی برای انتخابات وجود نداشت 
و یــا نامزد مذکور در انتخابات رای نیاورد، می توان به عوان 
پســت بلاتصدی در نظر گرفت و در نتیجه نمی توان بند ۷ 

ماده 33 را برای سمت های نواب رئیسی اعمال کرد.
بنابراین هــم حمیدرضا مهرعلی و هــم حیدر بهاروند 
بصورت کاملا غیرقانونی در این دو پســت قرار دارند و امضا 
این افراد قانونی نیست و تمامی صورت جلسات و مصوباتی 
که با رای این دو فرد قابلیت حداکثری بدســت می آورند، 
غیرقانونی هستند. همچنین مصوبات و انتخاباتی در مجامعی 
که با حضور این افراد انجام شــود کاملا غیرقانونی و باطل 
اســت. این بی قانون و بی احترامی به قوانین و اساســنامه 
فدراسیون فوتبال در حالی اســت که عزیزی خادم به طور 
مکرر از قانون مداری و حرکت رو به جلو ســخن می گوید؛ 
رئیســی که در 10 ماه گذشــته هیچ گاه به سوالات اهالی 
رسانه پاسخ نداده و نشســت خبری برگزار نکرده، چشم و 
گوش خود را به روی حقیقت بســته است. حقیقتی که در 
صورت تداوم و عدم مداخله نهادهای نظارتی و مرتبط، قطعا 
می تواند روزهای دشوارتری از دوران ۸ ساله گذشته را بر سر 

فوتبال مظلوم ایران عزیز بار کند.

تجمع هواداران پرسپولیس مقابل وزارت ورزش و درخواست علی کریمی از وزیر ورزش

مشاور وزیر ورزش: توقع هواداران پرسپولیس به جا است

نبرد شاگرد و استاد در اکباتان

تخلفات رئیس فدراسیون فوتبال حدّی ندارد

قانون »بی قانون«؛ رفیق باز مثلِ »عزیزی خادم«!

سرمربی پرســپولیس از وضعیت داوری ها در بازی های 
تیمش انتقاد کرد.

به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، یحیی گل محمدی، 
سرمربی پرسپولیس ظهر سه شنبه در نشست خبری پیش از 
دیدار با پیکان اظهار کرد: با توجه به شرایطی که در جدول 
داریم، پیکان تیم جوان و باانگیزه ای است و شرایط تاتیکی 
خاصی دارد. این 3 امتیاز برای ما مهم است و باید جسورانه 
و باجنگندگی زیاد، این 3 امتیاز را کســب کنیم. امیدوارم 
شرایط طوری باشــد که بتوانیم کار خود را انجام دهیم اما 
به نظرم زمین شرایط مناسب را ندارد و فوتبال بازی کردن 
سخت است. باید قدر موقعیت هایمان را بدانیم تا مثل بازی 

قبل 2 امتیاز مهم از دست ندهیم. البته اشتباهات داوری هم 
دخیل بود و این موضوع در حال سریالی شدن است و طاقت 

ما هم حدی دارد.
وی ادامه داد: من نمی دانم سخندان چرا گل تیم هوادار 
را سالم دانست زیرا هم بازیکن حریف گفت و هم دوربین ها 
به آن اشاره کردند. این اشتباهات برای پرسپولیس زیاد شده 
و جای نگرانی دارد. باید یک جا این اشتباه ات تمام شود تا 

هیچ تیمی دغدغه داوری نداشته باشد.
او در خصوص تقابل با مجتبی حسینی گفت: او یکی از 
مربیان خوب و زحمتکش فوتبال ایران است و می دانیم که 
چقدر وقت می گذارد و تیمش تاکتیکی فوتبال بازی می کند. 

او تیم خوبی را جمع کرده و امیدوارم بازی فردا خوب از آب 
در بیاید زیرا دو تیم دنبال فوتبال بازی کردن هستند.

ســرمربی پرســپولیس در خصوص ضعف خط دفاعی 
تیمــش گفــت: تمــام صحبت هایی کــه کارشناســان و 
پیشکسوتان کردند درســت است زیرا تیمی که می خواهد 
قهرمان شــود، نباید گل زیاد دریافت کند. بیشتر گل هایی 
کــه خوردیم یا به خاطر نداشــتن تمرکز بوده و یا به دلیل 
مشــکلات داوری. به هر حال تغییرات زیادی در خط دفاع 
داشــتیم و هماهنگی طول می کشد و زمان نیاز داریم. باید 
مسئولیت پذیری دفاعی خود را زیاد کنیم زیرا بخشی از این 

مسائل به خود ما برمی گردد.
گل محمــدی دربــاره این کــه موتور پرســپولیس در 
نیمه دوم روشــن می شــود، اظهار کرد: باید در نیمه اول با 
تمرکز بیشــتری به میدان رویم و سعی کنیم گل بزنیم و 
گل نخوریم. باید تمرکز خود را بیشــتر کنیم و مثل ساعت 
کار کنیم. در چنین مجموعه ای اگر یکی دو نفر، کارشــان 
درست نباشد، مجموعه ضربه خواهد خورد. در هفته گذشته 
تذکراتی داده شــد و امیدوارم با تمرکز و تمرین بیشتر، این 

مسائل حل شود.
او درخصوص پســت علی کریمی در اینستاگرام گفت: 
شــاید درخصوص مسائل مدیریتی نباید در نشست خبری 
قبل از بازی صحبت کرد. به هر حال مشکلاتی وجود دارد و 
اراده ای هم برای حل آن هست. باید این مسائل را به کسانی 

که وظیفه شان است، بسپاریم.
وی در خصوص رادوشــویچ گفت: بحث رادو مشــخص 
اســت و به خاطر مشکلات مالی از تیم ما جدا شد. می شد 
این اتفاق نیافتد، فقط بحث این دروازه بان نبود و از پارسال 
۸ بازیکن ما به خاطر مســائل مالی جدا شــدند. تیمی که 

نایب قهرمان آســیا بوده و ۵ دوره قهرمان شده، نباید این 
مشکلات را داشته باشد و باید قوی تر شود. در فوتبال ایران 
همیشه این مسائل وجود داشته و ممکن است در آینده هم 

اتفاق بیافتد.
گل محمدی درباره باخت پیکان به استقلال گفت: پیکان 
بد بازی نکرد و دو گل روی ضربه ایســتگاهی خورد. آن ها 

می خواهند جبران کنند و این کار ما را سخت تر می کند.
او در خصــوص انتخاب مهدوی به عنوان داور مســابقه 
گفت: چیزی که مــا از داوران می خواهیم، این اســت که 
عدالت و تمرکز در تصمیم گیری هایشــان باشد و امیدوارم 
قضاوت عادلانه ای داشــته باشــند تا دو تیم رضایت داشته 

باشند.
سرمربی پرسپولیس درباره غیبت ترابی گفت: او بازیکن 
تاثیرگذاری اســت و نبودش به ما ضربه می زند اما بازیکنان 
جایگزینــی داریم که با می توانیــم جایگزین کنیم. پهلوان 
تازه تمرینات را شــروع کرده و به بازی نمی رسد. تا کارت 
بازیکنانی که جذب شــده، نرسد نمی توانم صحبت کنم اما 
گفته شده تا جمعه پنجره نقل وانتقالات باز می شود. شرایط 

باشگاه حساس است و این می تواند کمکی برای ما باشد.
وی در پایان گفت: هــواداران به این تیم علاقه مندند و 
عاشــقانه این تیم را دوست دارند. آن ها نگرانی خاص خود 
را دارند و این اتفاقات مختص پرســپولیس است. امیدوارم 
خواســته آن ها برآورده شــود زیرا خواســته زیادی ندارد. 
هواداران ما این خواسته را دارند که عدالت برای همه تیم ها 

رعایت شوند.
پرســپولیس در چارچوب هفته دهم لیــگ برتر امروز 
)چهارشــنبه( از ساعت 1۶ در ورزشگاه دستگردی میهمان 

پیکان است.

گل محمدی:

برخی اتفاقات مختص پرسپولیس است، طاقت ما هم حدی دارد


